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ByÅ‚em sÄ™dziÄ… na zawodach miÄ™dzynarodowych w WKKW rozgrywanych w Strzegomiu
(October Festival). Na przykÅ‚adzie wystÄ™pu niemieckiej amazonki Julii Krajewskiej chciaÅ‚em
siÄ™ podzieliÄ‡ pewnÄ… refleksjÄ…, ale najpierw o wielkiej frajdzie, jakÄ… miaÅ‚em
sÄ™dziujÄ…c CCI*. 

W tej klasie startowaÅ‚o bowiem dwoje wybitnych zawodników z Niemiec. Aktualna mistrzyni Europy
Ingrid Klimke na brandenburskiej klaczy Asha P (Askari &ndash; Hera po Heraldik xx) oraz mistrz
olimpijski Michael Jung na hanowerskim Choclat (Contendro I &ndash; Etienne po Espri). Po raz
pierwszy w Å¼yciu postawiÅ‚em ocenÄ™ 9,5 punktu. Tyle daÅ‚em Ingrid za &bdquo;dosiad i
uÅ¼ycie pomocy&rdquo; w ocenach dodatkowych. Michaelowi Jungowi daÅ‚em za ten sam element
&ndash; 9 punktów. Tyle samo daÅ‚a szwedzka sÄ™dzina Anne Persson. Oboje postawiliÅ›my na
pierwszym miejscu Junga z waÅ‚achem Choclat, gdyÅ¼ ten koÅ„ prezentowaÅ‚ siÄ™ lepiej
ruchowo. MiaÅ‚ przede wszystkim swobodniejszy i obszerniejszy kÅ‚us niÅ¼ Asha P. Ale obie pary
prezentowaÅ‚y siÄ™ doskonale i zarówno szwedzka sÄ™dzina, jak i ja, nie Å¼aÅ‚owaliÅ›my
&bdquo;9&rdquo;. Jeszcze nigdy nie postawiÅ‚em ich tak wiele. ByÅ‚o za co! Klimke nie powiodÅ‚o
siÄ™ potem w krosie &ndash; jedno wyÅ‚amanie ( + spóÅºnienie) sprawiÅ‚o, Å¼e wylÄ…dowaÅ‚a
na odlegÅ‚ym miejscu w klasyfikacji koÅ„cowej. Jung zaÅ› &ndash; jak to on &ndash;
&bdquo;dowiózÅ‚&rdquo; do koÅ„ca wynik z ujeÅ¼dÅ¼enia i wygraÅ‚ z rewelacyjnÄ… ocenÄ…
&ndash; 22,8 pkt. karnego! Choclat ma dopiero 6 lat, a Jung startuje na nim dopiero po raz drugi.
WczeÅ›niej jeÅºdziÅ‚ na tym koniu (teÅ¼ na poziomie 1 gwiazdki) WÅ‚och Pietro Grandis, ale bez
rewelacji. A koÅ„ jest rewelacyjny, przyszÅ‚oÅ›ciowy. BÄ™dÄ™ trzymaÅ‚ kciuki, aby to wÅ‚aÅ›nie na
nim Michael Jung walczyÅ‚ o trzeci tytuÅ‚ mistrza olimpijskiego. Igrzyska w Tokio odbÄ™dÄ… siÄ™
w 2020 roku, kiedy Choclat bÄ™dzie miaÅ‚ 9 lat, a wiÄ™c nie jest to wykluczone&hellip;  A teraz o
Julii Krajewskiej. Konkretnie &ndash; jak wyglÄ…daÅ‚y jej starty na koniu Samourai du Thot. Kiedy
nie ukoÅ„czyÅ‚a na nim IO w Rio, w nastÄ™pnym starcie - nb teÅ¼ w Strzegomiu, w paÅºdzierniku,
ale 2016 roku &ndash; &bdquo;zeszÅ‚a&rdquo; do poziomu dwóch krótkich gwiazdek (CIC**). Starty
w roku 2017 rozpoczÄ™Å‚a ponownie od dwóch krótkich gwiazdek (dwukrotnie). Potem pierwsze
trzy krótkie gwiazdki (Sopot), nastÄ™pnie zawody Pucharu Narodów na tym samym poziomie, aÅ¼
wreszcie dÅ‚ugie cztery gwiazdki w Luhmühlen, które wygraÅ‚a. To daÅ‚o jej miejsce w reprezentacji
Niemiec na ME w Strzegomiu, ale zanim tu przyjechaÅ‚a, wystartowaÅ‚ w dwóch krótkich
gwiazdkach. Na ME miaÅ‚a jedno wyÅ‚amanie w krosie. Na koniec sezonu ponownie
&bdquo;zeszÅ‚a&rdquo; do poziomu dwóch gwiazdek.W sumie w sezonie 2017 wystartowaÅ‚ na
koniu Samourai du Thot aÅ¼ 8 razy. Co z tego wynika? Warto podpowiedzieÄ‡ polskim
zawodnikom, aby podobny &bdquo;pÅ‚odozmian&rdquo; stosowali czÄ™Å›ciej. ZejÅ›cie do
niÅ¼szej klasy, do Å‚atwiejszego krosu, pomaga wzbudziÄ‡ w koniu chÄ™Ä‡ do galopowania i
skakania oraz przywróciÄ‡ zaufanie, co jest szczególnie istotne, jeÅ›li w poprzednim starcie byÅ‚y
bÅ‚Ä™dy na przeszkodach w krosie lub eliminacja.Poza tym &ndash; jak widaÄ‡ &ndash; jeÅ›li koÅ„
jest zdrowy, nie trzeba baÄ‡ nawet oÅ›miu startów w sezonie. KaÅ¼dy wzbogaca zawodnika o
doÅ›wiadczenie, daje mu tak waÅ¼ne &bdquo;objeÅ¼dÅ¼enie&rdquo;. W tym kontekÅ›cie dziwi,
Å¼e tak wielu polskich zawodników zapadÅ‚o juÅ¼ w sen zimowy i nie pojawiÅ‚o siÄ™ na
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paÅºdziernikowych zawodach w Strzegomiu. Zawodach jak zwykle doskonale zorganizowanych, z
których skwapliwie skorzystali szerokÄ… Å‚awÄ… zwÅ‚aszcza zawodnicy niemieccy, ale nie tylko.
Trzy krótkie gwiazdki wygraÅ‚ JapoÅ„czyk  Yoshiaki Oiwa na Calle. ByÅ‚ teÅ¼ grany hymn
szwedzki za sprawÄ… Anny Nilsson, która na Candy Girl wygraÅ‚a CIC**, oraz fiÅ„ski dla Noory
Cederberg, która na koniu Coffey wygraÅ‚a CCI*, seriÄ™ dla mÅ‚odych jeÅºdÅºców. NajwiÄ™cej
razy grany byÅ‚ jednak hymn niemiecki. Raz za sprawÄ…&hellip; polskiego konia wyhodowanym
przez Romana DrabiÅ„skiego. Andreas Dibowski wygraÅ‚ bowiem CCI*** na Barbadosie (Moravia
&ndash; Babilonia xx po Jape xx). Na koniu tym kilka miesiÄ™cy wczeÅ›niej córka Andreasa
Dibowskiego &ndash; Julia, startowaÅ‚a w ME juniorów. Przypomnijmy, Å¼e Barbados jest
rodzonym bratem, tylko mÅ‚odszym (ma 8 lat) Banderasa, na który tak wspaniale spisaÅ‚ siÄ™ w
krosie na ME PaweÅ‚ Spisak, by potem tak pechowo nie ukoÅ„czyÄ‡ mistrzostw z powodu
skaleczenia siÄ™ konia w boksie. ZwyciÄ™stwo Barbadosa jeszcze raz potwierdza, Å¼e w Polsce
sÄ… konie do WKKW, ale aby dotrzymywaÄ‡ kroku Niemcom, warto siÄ™ na nich wzorowaÄ‡ jeÅ›li
chodzi o plany treningowe i startowe. TakÅ¼e te dotyczÄ…ce liczby startów w sezonie i
przytoczonego &bdquo;pÅ‚odozmianu&rdquo;.Marek Szewczyk 
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